
This equipment complies with ISED radiation exposure limits set forth for an uncontrolled
environment. End user must follow the specific operating instructions for satisfying RF
exposure compliance. This transmitter must not be co-located or operating in conjunction

with any other antenna or transmitter.

The portable device is designed to meet the requirements for exposure to radio waves
established by the ISED. These requirements set a SAR limit of 1.6 W/kg averaged over one

gram of tissue. The highest SAR value reported under this standard during product certification

for use when properly worn on the head.

Cet équipement est conforme aux limites d’exposition aux rayonnements ISED établies pour un

environnement non contr?lé. L’utilisateur final doit suivre les instructions spécifiques pour
satisfaire les normes. Cet émetteur ne doit pas être co-implanté ou fonctionner en conjonction

avec toute autre antenne ou transmetteur.

Le dispositif portatif est con?u pour répondre aux exigences d’exposition aux ondes radio établie

par le développement énergétique DURABLE. Ces exigences un SAR limite de 1,6 W/kg en moyenne pour
un gramme de tissu. La valeur SAR la plus élevée signalée en vertu de cette norme lors de la 
certification de produit à utiliser lorsqu’il est correctement porté sur le Tête.

https://manuals.plus/m/93426627aaf679d19b2edeec7b6ca474773b18f29dcc36c5a4ba512415ae3cb5

